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ZPRÁVY Z RADNICE 
  

Bruslení na jezeře  
Díky stále více se prohlubujícímu zájmu lidstva našeho středoevropského regionu o zdravý způsob trávení volného času 
se bruslení na jezeře stalo velmi vyhledávanou aktivitou. Na rozdíl od minulých let jsme začali řešit celou tuto atrakci 
více profesionálně. Do celého procesu péče o bruslení jsme vtáhli všechny subjekty, jež mohou tomuto novodobému 
fenoménu něco nabídnout. Hlavně nám jde o co nejrozsáhlejší a nejkvalitnější zajištění bezpečnosti a osvěty s tím 
spojené. Proto jsme hned po ukončení sezony 2009/2010 svolali jednání a přizvali zástupce vodní záchranné služby a 
představitele našich 
dobrovolných hasičů, kteří mají 
s ledem resp. se záchrannými 
akcemi již jisté zkušenosti. 
Závěrem vznikl materiál,  jež 
vyústil v projekt,  jehož 
podstatou bylo právě nějaké 
uchopení a pokus o nastavení 
pravidel či spíše doporučení a 
informací o využívání zamrzlé 
hladiny jezera. Podařilo se nám 
tedy získat grant, z kterého byly 
pořízeny letáky s tématem 
bezpečnosti při bruslení včetně 
jednoduchého a poutavého 
grafického znázornění ve formě 
piktogramů. Další a zásadní 
pokrok vidím v tom, že se do 
přípravy bruslařské dráhy velmi 
aktivně zapojili  dobrovolní 
hasiči. Ti nejenže pravidelně 
měří sílu ledu,  ale také 
připravují i samotnou dráhu či 
menší plochy jako přírodní 
kluziště. Tím jsme získali jako Frymburk jistou samostatnost a nejsme tak odkázáni na pomoc a účast techniky od našich 
partnerů z Lipna, kteří mají pak pokud to podmínky dovolí za úkol propojit Frymburk s Lipnem a Přední Výtoní.  
Připravujeme se  našim dobrákům pomoci tím  že bychom jim v letošním roce zakoupili tzv. čtyřkolku s příslušným 
vybavením. Takováto technika nejen zvýší možnost přípravy ledu pro bruslení, ale také umožní rychlejší pohyb v případě 
nutnosti zásahu a to nejen v zimě na ledě, ale též v létě při zásahu v těžko dostupném terénu. I když nám v letošní zimní 
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sezóně moc počasí nepřálo, přesto můžeme říct, že jsme opět připravenější a zkušenější pro sezonu následující. Takovou 
generálkou či chcete-li ukázkou, byl provoz  a činnost servisních služeb na ledu poslední víkend v únoru, kdy si 
milovníci ledu a bruslení přeci přišli na své.  Tímto chci vyjádřit poděkování a uznání našim dobrovolným hasičům, partě 
převážně mladých lidí, kteří svou dobrovolnou činností zabezpečují naše bezpečí,  jak v preventivní,  tak i v přímé 
organizační  podobě.       
 
 

Z jednání únorového zastupitelstva  
Přestože je po každém jednání zastupitelstva veřejnosti k dispozici zápis z jednání,  dovolím si Vám některé zásadní body 
trochu detailněji přiblížit. Co je obecně nové,  je velká účast vás občanů (zatím vždy tak cca 20) na jednáních 
zastupitelstev, to je něco nevídaného a  je  to velmi dobře. Svědčí to o zájmu občanů aktivně se zapojovat a jít si tzv. 
přímo do kuchyně po informace. Tento fakt je o to cennější, že délka jednání zasedání zastupitelstva je tak 3 až 4 hodiny. 
Všechna dosavadní zastupitelstva jsou sestavována resp. jejich program je tvořen tak, aby se novým 5ti zastupitelům 
dostalo co nejvíce informací z rozpracovaných koncepčních kroků městyse. Jedním z takových projektů přesahujících  
jedno volební období je změna územního plánu městyse. Původní plán máme z roku 1996 a je již téměř nutné dopracovat 
se i v této pro život a rozvoj městyse podstatné dokumentaci dále. Seznámení se stavem tohoto územního plánu provedl 
“otec“ našich územních plánů a v této oblasti dokonale Frymburk znající arch. Pospíšil,  jež byl přirozeně i autorem 
původního plánu z roku 1996. Vysvětlil nejen zastupitelům,  ale i občanům základní rozsah a význam této dokumentace. 
Také objasnil pozici územního plánu městyse v rámci nového stavebního zákona.  
Též další bod jednání se nesl ve stejném duchu, kdy arch.  Krupauer,  který je jakýmsi koordinátorem strategií a rozvoje 
života lipenských obcí,  představil detailně vzájemnou provázanost záměrů projektů,  které se zvláště ve Frymburku, 
Lipně a Přední Výtoni odehrávají. Na grafech a konkrétních číslech představil vzájemnou provázanost mezi rozvojem 
terciální (služby) sféry v oblasti cestovního ruchu a konkrétním dopadem na ekonomiku a zaměstnanost v naší oblasti. 
Zároveň naznačil nezbytnost některých kroků, které mohou přinést zachování prosperity všem zúčastněným subjektům.  
Zástupci společnosti Solarpark Frymburk s.r.o (ing. Jan Štěpán a Petr Čech ) na jednání seznámili zastupitele a přítomné 
se stavem fotovoltaické elektrárny vybudované v oblasti nad Svatoninovou Lhotou. Jelikož tato investice,  přesahující 
celkově 300 mil Kč, měla na základě ujednání z roku 2010 přinést městysu konkrétní přínosy,  došlo k vyjasnění,  jaký 
dopad na jejich plnění bude mít státem retroaktivně zavedená solární daň a zrušení některých výhod v podobě daňových 
prázdnin pro investice tohoto druhu. Závazek investora má charakter jakéhosi prohlášení a úsilí současného zastupitelstva 
je dostat toto prohlášení do klasického závazného smluvního ujednání. Takováto smlouva by měla být v dohledné době 
předložena zastupitelům k jejímu projednání a odsouhlasení.  
Dalším významným bodem bylo projednání scénáře – harmonogramu  rekonstrukce areálu základní školy včetně 
zakomponování mateřské školy. Zastupitelé obdrželi 10 bodový scénář, který jsem sestavil na základě aktuálního stavu, 
hlavně možností financování celého projektu. Součástí harmonogramu je samozřejmě spousta přípravné práce v podobě 
projektových dokumentací, stavebního povolení a  analýz stavu věcí (voda, elektrorozvody, topení apod.),  která se musí 
odehrát,  aby realizace, byť etapovitá měla tzv. hlavu a patu. Jak se na jednání ukázalo,  přestože zásadně panuje shoda, 
nebude se jednat a zcela jednoduchou věc. Vyzval jsem všechny zúčastněné o konstruktivní a pozitivní přístup resp. 
principiální hledání toho, jak a proč ANO než proč NE v řešení tohoto nelehkého úkolu.                
   
 

Základní informace k sčítání lidu, domů a bytů 2011 
 
Ke dni 26.března 2011 se uskuteční na celém území České republiky SLDB 2011. Sčítání upravuje zákon č.296/2009 
Sb., o SLDB 2011. Sčítání se koná jednotně v roce 2011 ve všech členských státech Evropské unie podle nařízení 
Evropského parlamentu a Rady EU č.763/2008. 
 
Rozhodným okamžikem sčítání, tj. okamžikem k němuž se vztahují všechny zjišťované údaje, je půlnoc z pátku 25. na 
sobotu 26.března 2011. 
 
Za každou osobu musí být vyplněn sčítací list osoby, za každou domácnost jeden bytový list a za každý dům určený 
k bydlení jeden domovní list. 
 
Nejpozději 14 dnů před rozhodným okamžikem sčítání, tj.do 11.března 2011 bude na úřední desce před úřadem městyse 
vyvěšena informace o vymezení sčítacích obvodů, jméno, číslo služebního průkazu  a spojení na sčítacího komisaře. 
Všechny tyto údaje budou také zveřejněny na internetových stránkách www.scitani.cz nebo se můžete informovat na 
bezplatné telefonní lince 800 87 97 02. 
 
Nesplnění povinnosti podrobit se sčítání je přestupkem, který na základě oznámení sčítacího komisaře, pracoviště České 
pošty nebo ČSÚ projednávají příslušné přestupkové komise v souladu se zákonem o přestupcích a správním řádem. 
Odmítnutí sdělení zákonem stanovených údajů, popř.úmyslné uvedení nepravdivých údajů může být v přestupkovém 
řízení sankcionováno pokutou do 10 tis.Kč v závislosti na rozsahu a závažnosti přestupku. 
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Pokud se ani do 10 kalendářních dnů  nepodaří sčítacímu komisaři formuláře doručit, je povinností povinné osoby si je 
vyzvednout nejpozději do 20 kalendářních dnů po rozhodném okamžiku (tj.do 14.dubna 2011) na kterémkoliv pracovišti 
ČSÚ, sběrném místě České pošty či na kterémkoliv obecním úřadu. 
 
Povinná osoba sčítací formuláře vyplní a odevzdá sčítacímu komisaři nebo je zašle na adresu P.O.BOX u ČSÚ (obálku 
obdrží), popřípadě je zašle elektronicky. Termín odevzdání je do 19.dubna 2011. 
 
V období od 19. do 30.května 2011 bude probíhat došetřování údajů v domácnostech, které neodevzdaly žádný vyplněný 
sčítací formulář, přestože tyto od komisařů převzaly. Došetřování provedou při opakované návštěvě domácností vybraní 
sčítací komisaři České pošty a ČSÚ. Na úřední desce před úřadem městyse bude vyvěšeno stručné oznámení o 
došetřování, jména komisařů a kontaktní údaje. 
 

 
Blahopřejeme! 

V měsíci březnu blahopřejeme těmto spoluobčanům: 
 
 

 
Bínová Františka 89 let                Šafář Zdeněk               65 let  
Faturová Antonie  84 let     Bártová Marie   60 let 
Švingr Jiří  83 let     Kučerová Marie   60 let 
Doskočilová Marie 79 let      
Melcher Horst  77 let      
Behenská Mária  74 let       
Dvořák Josef  74 let                                             t  
  

 
 

 
V měsíci březnu 2011 bude pracovnice ÚM přítomna na radnici v sobotu 12.3.2011 od 8.00 do 12.00 
hodin. 
 
Zasedání ZM se bude konat ve středu 23.3 .2011 od 17.00 hodin. 

                                                                                                                                                Oto Řezáč - starosta 
 
 
 
 

Frymburský svaz žen zve své členky relaxovat do saunového světa v Hotelu Wellness Frymburk dne 15.3.2011 od 18.00 
do 20.00 hodin. 
Vstup bude zaplacen z příspěvků organizace. 
 
BAD FÜSSING – zájezd do termálních lázní pořádá dne 2.4.2011 pro všechny občany Frymburský svaz žen. 
Odjezd z autobusového nádraží ve Frymburku v 7.00 hodin. 
Cena zájezdu 300,- Kč + 9,5 EUR. 
Přihlásit se můžete na tel. 722 024 702 – M. Čiháková 

 
 
 
 
 

Poděkování 
Poctiví lidé ještě jsou mezi námi. Pěkný příklad poctivosti je paní Hana Antlová, která nalezla mnou ztracený 
zlatý prstýnek a bylo pro ni samozřejmostí nalezený prstýnek vrátit. 
Paní Antlová tisíceré díky.                                                                                                        Helena Cestrová 
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Masáže 
Bolí Vás záda a jste unavení?  Přijdete-li ke mně, vše se změní. 

Ať si Vaše tělo svěžest zachová, to nabízí  Vám                                                                                                   
Hana Šimková 

Masáž je požitek, který zároveň zbavuje bolesti a uvolňuje tělesné i psychické napětí. 
Občané Frymburka mají slevu. Objednat se můžete na tel.: 731416657 

 

 
 
 
 
Cyklosport OTRE, náměstí 12 
Jaro už se blíží a proto v měsíci březnu nabízíme celkový předsezonní servis jízdních kol a in-line 
bruslí. 
Sleva 20% pro obyvatele Frymburku. 
Těšíme se na Vaší návštěvu! 
Josef Řezáč – tel.:774 302 508 

 
   
                                                
 

KVĚTINOVÉ STUDIO      Marta Feitlová 
                         POZOR!!!   JARO UŽ SE BLÍŽÍ !!!  
A proto bychom Vás chtěli  upozornit na prodej sezónní skleníkové zeleniny (rajčata, papriky, pórek, celer …)  
dále i balkonové květiny, letničky a trvalky -  to vše v jarních měsících 
- větší množství a speciální přání lze dle dohody objednat 

 
.  jinak stále nabízíme čerstvé řezané květiny a s tím i kompletní květinové služby  
. dárkové kytice pro všechny příležitosti   
    !!!  připomínáme 8.března den žen  !!! 
. hrnkové, pokojové květiny 
. svatební, smuteční a příležitostná vazba na míru (velikonoce) 
. květinová výzdoba interiérů pro firmy i soukromé  osoby 
. suchá vazba  .  přízdoba a balení dárků  .  svět oříšků a bonbónků stále v prodeji 
 
OTEVÍRACÍ DOBA spol. s DRINK MARKETEM 
PO  - PÁ        9.00  -  18.30 hod. 
SO, NE          9.00  -  15.00 hod. 
Těšíme se na Vás Marta + Marta + Pavel  Team 
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HASIČSKÝ PLES 2011 
 
 Po několikaletém „útlumu“ konání tradičního hasičského plesu se nám, bratrům a sestrám 
sboru dobrovolných hasičů vnukla myšlenka tuto krásnou tradici obnovit. Proto jsme týden před 
plesem (12.2.2011) uskutečnili tradiční podomní prodej vstupenek a musíme zdůraznit, že jsme se 
setkali jen s vřelým přijetím a úsměvem na tvářích našich frymburských spoluobčanů, což nám 
zpříjemnilo práci při znovuobnovení hasičské tradice.  
 Další sobotu už jsme mohli přistoupit k samotnému plesu, a to i díky našim sponzorům (BIG 
PUB, SLUNÍČKO, ALDA, SPAR BOHÁČ, MAPA DRINK, INTERNET CAFÉ U KOSTELA, 
ROSENBERGER LIPNO LINE, MANŽELÉ ŠUHAJOVI, P. DVOŘÁČKOVÁ, V. SVOBODA ML. 
– FRYMBURK; MCU VYDAVATELSTVÍ, E-ON, JIHOČESKÝ KRAJ, FAZET S.R.O. – ČESKÉ 
BUDĚJOVICE; REHABILITACE – HORNÍ PLANÁ) a výborné spolupráci s personálem 
RESTAURACE ROYAL, kde nám bylo poskytnuto skvělé zázemí. Podle našeho mínění celý ples 
proběhl v klidu a pohodě, k čemuž hlavní měrou přispěli naši hosté. Upřímně doufáme, že se nám 
tuto krásnou tradici podaří udržet a třeba i v něčem vylepšit. 

Za SDH Frymburk Bc. Radka Kubátová  
 
 
 
  Reakce na článek florbalistů 
 
    Ač nerada používám tuto formu domluvy přes místní Zpravodaj, musím reagovat na článek frymburských florbalistů, 
kde jsem byla neprávem nařčena ze znemožnění konání florbalového turnaje. Při  domlouvání  podmínek užívání 
tělocvičny od ledna tohoto roku a následném podpisu smlouvy zástupci tohoto klubu nepadla jediná vítka v tomto směru. 
     Na podzimním setkání všech organizátorů sportovních a kulturních akcí jsem seznámila přítomné se záměrem 
vytvoření  pořádku v  užívání tělocvičny dle daných zákonných pravidel. Cílem bylo stanovení  přehledu  všech složek, 
které budou využívat  tělocvičnu ZŠ Frymburk, sepsání smlouvy o užívání tělocvičny a domluvení platby za její užívání 
a to od ledna 2011. Neměla jsem přehled, kdo všechno má klíče, kdo všechno tělocvičnu využívá  a kdo je odpovědným 
vedoucím. Z tohoto důvodu jsem dále informovala všechny sportovce měsíc předem vyvěšeným letákem na dveřích 
tělocvičny, že o vánočních prázdninách bude tělocvična uzamčena a vyměněn  zámek. Přesto nikdo z organizátorů 
zmíněného turnaje za mnou nebyl, aby se domluvil na podmínkách, za kterých by bylo možné turnaj uspořádat. Také 
dodnes nikdo nepřišel vyjednat náhradní termín. Vše o záměrech florbalistů se dozvídám přes Zpravodaj. Že se měl 
florbalový turnaj uskutečnit, jsem se dozvěděla jen telefonátem od pana školníka den předem o vánočních svátcích. 
     Zdá se mi nepravděpodobné, že by florbalisté užívali tělocvičnu 15 let bez smlouvy o nájmu a placení. Pokud vím, 
(jsem od r.1982 v ZRTV, dnešním  ASPV dosud), měli jsme smlouvu o užívání tělocvičny a podle účetnictví jsme ještě 
na  r.2005 platili nájem za tělocvičnu, tzn. ještě první rok za působení p. Horňáčka. Tedy pouze minulých pět let se 
zřejmě neplatilo, což bylo v rozporu se školským zákonem a zřizovací listinou. Tímto postupem byli dotováni sportovci 
na úkor školních dětí. Od roku 1993 všechny základní školy přecházely do právní subjektivity a z toho jim vyplývala 
nová pravidla hospodaření. Všechny aktivity, které nesouvisely s hlavní činností školy,tj. vzdělávání  žáků ve věku 6 až 
15 let,  musely být vedeny jako VHČ = vedlejší hospodářská činnost, dnešní „ doplňková činnost“. Nebudu zde uvádět 
všechny paragrafy a směrnice, stručně řečeno – doplňková činnost  nesmí být financována z finančních prostředků 
státního rozpočtu.  Ředitel za použití prostředků ze státního rozpočtu ručí. Za zneužití prostředků hrozí sankce, popř. 
trestní stíhání. 
     Cena 150,-Kč/1 hod užívání tělocvičny byla vypočtena dle skutečných nákladů (světlo, voda, teplo, náklady na 
úklid…). Např. svícení v tělocvičně přijde na 51,-Kč (75,-Kč/1 hod při svícení všemi osvětlovacími trubicemi). Jeden 
den topení stojí 7 000,-Kč. Proto se v rámci šetření netopí o prázdninách, kdy není škola v provozu a šetří se i o 
víkendech. Spotřeba vody ve sprchách, kde se sprchují převážně florbalisté, dle měření za prosinec po 17.00 hodině 
přišla na 400,-Kč. 
      Stěžování si na nedostatek financí mi přijde v tomto případě nefér.  Každý si může spočítat, že při počtu 30 
florbalistů (dle počtu podpisů na petici), kteří využívají nebo chtějí využívat tělocvičnu školy, to stojí jednoho florbalistu 
5,-Kč za hodinu. I při počtu 6 sportovců je to částka 25,-Kč/1 hodinu. Co dodat???  Je potěšující, že jsou mezi námi i ti 
sportovci , co to chápou a problém  v tom nevidí. V tomto měsíci byli za mnou mladí florbalisté, kteří ještě studují, a ti se 
nepodivovali nad placením tělocvičny.  
     Nic ve zlém pánové, co jezdíte auty do tělocvičny a potom možná jdete uhasit žízeň do  místních pohostinství.To vás 
přijde dráž. Ve Zpravodaji jsem se dočetla, že  jednohodinový vstup na cvičení Zumby je 95,-Kč. Bude snad případný 
zájemce žádat ÚM, aby mu dotoval jeho sportovní aktivitu? Také vím, že místní sportoviště mimo areál školy– tenisové 
kurty,fotbalové hřiště se pronajímají  za 100,-Kč na hodinu a je to v pořádku. Každé sportoviště má svého provozovatele 
a musí se nemalými náklady udržovat.  Proto nevím, proč by tělocvična školy měla být výjimkou. Domnívám se, že 
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všichni občané Frymburka i okolí mohou využívat sportoviště ve Frymburku, pokud chtějí,  což je dostatečná podpora 
sportu. Správce těchto sportovišť i sportující však musí dodržovat obecně platná pravidla. 
                                                                                                                                                      Sportu zdar    Z.Frantálová 

 
 

 
 

 

O (dalších) potížích s pomníky … 
Mnozí z nás v současné době při shánění informací a podkladů pro svou práci opouštějí někdy poněkud obtížnou 

cestu vyhledávání v autentických pramenech a spoléhají na „vševědoucí“ internet.  Při svých pátráních po historii 
frymburských pomníků jsem se přesvědčil, že základní mantrou každého badatele stále zůstává ověřovat, ověřovat, 
ověřovat. Frymburský web ve článku Toulka po frymburském náměstí  přináší mj. i následovné : „Na počátku dvacátého 
století dal frymburský rodák a pozdější ředitel vídeňské průmyslové školy Jordán Kajetán Markus postavit pomníček 
Adalbertu Stifterovi. Pro jeho místo byl nakonec vybrán prostor v dolní části parku proti rodnému domu mecenáše, když 
proti rodnému domu Fanny Greiplové v té době již stála kašna a Latichův mariánský sloup. Pro základ pomníku sloužily, 
podobně jako u Stifterovy mohyly u Plešného jezera, šumavské balvany. Bronzový reliéf Adalberta Stiftera v roce 1902 
vytvořil Hans Rathauský, který je také autorem pomníku tohoto básníka v Linci a reliéfu v Horní Plané. Po přenesení 
tohoto reliéfu A. Stiftera na podstavec pomníku císaře zde byl umístěn bronzový reliéf Jahna Thurnvatera, který kdysi 
organizoval v kraji sbory dobrovolníků proti napoleonským vojskům. Po roce 1946 zůstal kamenný památník dlouho 
prázdný. Teprve po objevení reliéfu A. Stiftera ve frymburské hasičské zbrojnici se navrátil na původní místo.“ Obávám 
se, že tato tvrzení nejsou přesná. 
         První pochyby vzbuzuje už popis umístění pomníku, je totiž o pěkných pár desítek metrů níže, než naproti 
Markusovu rodnému domu a čelní stranou je situován směrem do fronty domů  na druhé straně náměstí. Definitivu 
pochybám pak dává zápis z německé kroniky: „Rok 1928 byl opět rokem Vlastenecké slavnosti… měly být odhaleny dva 
pomníky - Stifterovi a Jahnovi… Zdejší Tělovýchovný spolek vyrobil vlastními silami a členy spolku Jahnův pomník. 
Oba pomníky mají být nyní při Vlastenecké slavnosti odhaleny.“  Sémantický (významoslovný) rozdíl mezi slovy 
„odhalit“ a „vyrobit“ je, myslím, zřejmý. Odhalením se myslí něco, co už tu vlastně je fyzicky nějak přítomno – sokl po 
soše Josefa II., na který měl být umístěn Stifterův reliéf, Jahnův pomník bylo potřeba teprve vyrobit, zbudovat. Pomníky 
byly tedy odhaleny nikoli na počátku dvacátého století, ale až 18. srpna 1928. Koneckonců jinak by musel Markus při 
těchto svých úctyhodných mecenášských aktivitách z „počátku dvacátého století“ působit silami záhrobními, neboť již od 
roku 1893 odpočíval na hřbitově v hornorakouském Mauthausenu.. Stifterova plaketa tak byla na mohylu ve spodní části 
náměstí „dána k adopci“ poněkud v nesouladu s historií. Ještě, že kámen nemůže mluvit. 
          Svým příspěvkem jsem se rozhodně nehodlal jakýmkoli způsobem nikoho (zejména ne autora textu, jehož jsem si 
pro jeho entuziasmus velmi vážil) dotknout. Jistě tedy pochopíte, proč jsem požádal o uveřejnění až nyní. Chyby je však 
potřeba napravovat (nejhůř to jde ale u vlastních)… 

                                                 Jiří Horňáček 
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WELLNESS HOTEL FRYMBURK 
 

III. Jarní ples 
V sobotu 12.3.2011 

Od: 20:00 hod. 
 

Hlavní host: Two Voices (finalistky Talentmánie) 
K tanci a poslechu hraje hudební skupina Gross 

 

Program: 
Nápoj na přivítanou 
Taneční vystoupení 

Ochutnávka thajské kuchyně v průběhu večera 
Bohatá tombola 

 

Cena vstupenky: 300 Kč 
Předprodej vstupenek od 1.2.2011 na recepci Wellness Hotelu Frymburk 

 

*************************************************** ******************************************* 

2. ročník multižánrového projektu 
AQUA UNITED 2011 ke Světovému dni vody 

 
  23.3.2011 Den pro Wellness 
    vstup do hotelového aquaparku pro děti do 12 let (včetně) zdarma 
    20% sleva na ostatní vstupy a wellness procedury  
 

  24.3.2011 AQUABIKE:  možnost vyzkoušet si jízdu na vodních kolech 
    součástí vstupu do hotelového aquaparku 
    čas konání: 18:00 - 20:00 hod. 
   
  25.3.2011 Den pro Saunový svět 
    50% zvýhodněný vstup do Saunového světa od 14:00 – 22:00 hod. 
    saunové ceremoniály v časech 18:00, 19:00, 20:00 hod. 
 

Setkání s Martinem Dolečkem  
Neformální vyprávění o mořeplavbách tohoto známého námořníka 

    místo a čas konání: hotelový lobby bar od 16:00 hod. 
 

  26.3.2011 11:00 – 12:00 hod. – plavecká štafeta v hotelovém aquaparku 
    organizátor: Aqualung Frymburk, Klub sportovního potápění 
    vstup pro soutěžící zdarma, 50% sleva na vstupné pro doprovod  
 
    21:00 – 23:00 hod. – Vodní noc 
    koupání při svíčkách 
 
    Změna programu vyhrazena. 
*************************************************** ******************************************* Gas

tronomie 
Přijďte ochutnat do hotelové cukrárny masopustní koblihy (od 4. do 6.3.2011) a nový zákusek frymburský 

suk!*********************************************** ***********************************************
Aquapark 

Od 1.3.2011 mají děti do 12 let (včetně) v den svých narozenin vstup do aquaparku zdarma!  
(Oproti prokázání data narození na wellness recepci). 
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